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Kultura v roce 2024
Tak jako v minulých letech se začátkem roku 2024
proběhli kulturní akce. 
První akcí byly vepřové hody od Jirky Jirouška,
které se velmi vydařily a doufáme, že se z této akce
stane tradice. 
Další akcí bylo maškarní pro děti. V březnu již
tradiční MDŽ s kapelou Kocovina Dále pak ,
malování vajíček s dětmi. Pak již tradiční stavění
máje. 
Ke dni dětí byl zorganizován výlet vlakem do
Techmanie ( též velmi zdařilý ). A dále již 2. ročník
vlkovické rybky. A letos poprvé se uskutečnil první
ročník závodů na koloběžkách, kterých se
zúčastnilo mnoho místních dětí. 
Letos podruhé také Vlkovická čistka ( Ukliďme
Česko )s prohlídkou vlkovické ČOV a vodárny.
Posledními akcemi bylo rozsvícení stromu a
mikulášská besídka. 
U některých akcí nás mrzí, že někteří občané
nejeví zájem.
Fotografie ze všech akcí jsou k vidění na webu  a
sociálních sítí obce. A nově též na elektronické
úřední desce u OÚ.

Klidné a spokojené vánopční svátky, hodně zdraví, štěstí a životní pohody v novém
roce přeje zastupitelstvo obce Vlkovice.

Vážení spoluobčané, jako každoročně s blížícím se koncem roku si
dovolujeme zrekapitulovat naši činnost v průběhu roku....

Závěrem bych chtěla poděkovat všem,
kteří jste se podíleli na přípravách
jakýchkoliv akcí pořádaných obcí.
Mimořádný dík patří pí. Jaroslavě
Večeřové, která se stará o zrod a
organizaci zmíněných akcí a také
Jiřímu Jirouškovi ml. za zajištování
občerstvení.

                                            
                                            Helena Klesnilová

                                              starostka obce



Co se týče akce na zvelebení obce
tak máme rozpracovanou úpravu
bývalé Harantovy zahrady. K
jejímu dokončení dojde v
následujícím roce.

A stejně tak dokončení zahradního
domku pro pořádání letních akcí
na obecní zahradě. 

Ve Vlkovicích bylo rozšířeno na
přání občanů  veřejné osvětlení,
doufáme ke spokojenosti. A v
Martinově byly vyměněny všechny
lampy VO za úspornější. Náklady  
celkem cca 80 tis Kč.

Pro příští rok 2025 plánujeme
rekonstrukci obecního úřadu a
knihovny ( již započato )
a vzhledem k tomu,že se jedná o
kompletní rekonstrukci bude po
dobu cca 2 měsíců v provozu
pouze ve středu v obecním domě. 

Další akci, která je naplánována-
Rekonstrukce střechy na ČOV.

A poslední věcí, která by se měla
uskutečnit v příštím roce je
vybudování solární elektrárny na
střeše obecního domu a ČOV ,
bude záležet na podmínkách ČEZ
pro připojení.

Plánované akce pro
 rok 2025

Realizované akce 

Žádáme všechny majitele čtyřnohých miláčků, aby je nevypouštěli.( jinak
budeme nuceni znovu uvažovat o zavedení o poplatku ze psů, ale
nekolikanásobně vyšším.

Pokud nesvítí lampa veřejného osvětlení v okolí vašeho domu, nahlaste tuto
informaci na Obecní úřad. Děkujeme

Pokud Vám v obci něco schází, nebo máte nějaký návrh kdykoliv se na
        nás můžete obrátit.



bez DPH s DPH 12%

Vodné 1 m3 35,- Kč 39,- Kč

Stočné 1 m3 35,- Kč 39,- Kč

Celkem 70,- Kč 78,- Kč

Informace z obecního úřadu

Vodné , stočné

ZO rozhodlo na svém zasedání o zvýšení ceny vodného a stočného
od 1.1.2025 a to takto

Splatnost

 1. pol. -  do 15.7. 2025
 2. pol. - do 15.1. 2026

Platba pouze na účet obce !
 -   14022331/0100 
Vs č.p.

                  

Poplatek za odvoz odpadu

Poplatkovým obdobím poplatku je kalendářní rok
Sazba polatku činí 0,80 Kč za l

Splatnost poplatku od 1.1. do 31.12.2024
- nejpozději do 15.1. následujícího roku. 

! Platba pouze na účet obce !

115-3280940227/0100 
VS č.p.

Źádáme občany, aby všechny platby posílali tak, jak je uvedeno a
nezaokrouhlovali. Děkujeme



KONTAKTY

606 579 559  starostka

721 107 970  Večeřová

starosta@vlkovice.cz

Obec Vlkovice
www.vlkovice.cz

Ještě jednou gratulujeme všem, kteří v letošním roce oslavili kulatá výročí a že jich
nebylo málo

V letošním roce nás opustili

Danuše Forejtová
Marie Barková
Břetislav Tichý

Letošní rok byl chudší na přírůstky, z
řad obyvatel. Očekáváme, že v příštím

kalendářním roce si povedete lépe

Vítání občánků

Obracím se na Vás již druhým rokem ohledně MDŽ v obecním domě, které se bude i
příští rok konat. Připravuji opět tombolu. Tak pokud máte něco, co nevyužijete a jinému
udělá třeba radost budu moc ráda.

                                                                                                                                                               Jarka Večeřová

Plánované akce na rok 2025

leden    - začátkem ledna budou opět místní děti
chodit tříkrálovou sbírku
únor     - Vepřové hody
březen - MDŽ
duben  - malování vájíček

                   - stavění Máje
červen - Vlkovická rybka 3. ročník
srpen   - Závody na freestyle koloběžkách 2. ročník
podzim- Zájezd do divadla
rozsvícení stromu
mikuláš


